

Title (en)
PERSONAL ALARM TRANSMITTER.

Title (de)
PERSÖNLICHER ALARMSENDER.

Title (fr)
EMETTEUR D'ALARME PERSONNEL.

Publication
EP 0258316 A1 19880309 (EN)

Application
EP 87901280 A 19870217

Priority
AU 463686 A 19860217

Abstract (en)
[origin: WO8705137A1] A personal device incorporates radio transmitter (10), audible and visual alarms (11, 14), a manually operated alarm button (12) and an attitude-sensitive device (13). Operation of the manual alarm button on actuation of the attitude-sensitive device for a preset time causes transmission of a coded alarm signal. The audible and visual alarms operate during a predetermined time interval (17) after actuation of the attitude-sensitive device, during which time the attitude-sensitive device may be deactivated before an alarm signal is transmitted.

Abstract (fr)
Une alarme personnelle comporte un émetteur radio (10), des alarmes sonore et visuelle (11, 14), un bouton d'alarme à actionnement manuel (12) et un dispositif à sensibilité d'attitude (13). L'actionnement du bouton d'alarme manuel lors de la mise en marche du dispositif à sensibilité d'attitude sur une durée prédéterminée provoque l'émission d'un signal d'alarme codé. Les alarmes sonore et visuelle fonctionnent durant un intervalle de temps prédéterminé (17) après la mise en marche du dispositif à sensibilité d'attitude. Celui-ci peut être désactivé durant cet intervalle de temps prédéterminé, avant que soit émis un signal d'alarme.

IPC 1-7
G08B 19/00; G08B 21/00

IPC 8 full level
G08B 21/04 (2006.01); G08B 25/01 (2006.01)

CPC (source: EP)
G08B 21/0446 (2013.01); G08B 25/016 (2013.01)

Citation (search report)
See references of WO 8705137A1

Designated contracting state (EPC)
AT BE CH DE FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)
WO 8705137 A1 19870827; EP 0258316 A1 19880309; ZA 871097 B 19870806

DOCDB simple family (application)
AU 8700040 W 19870217; EP 87901280 A 19870217; ZA 871097 A 19870216